



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2-SY: 2023-2024

Grade: 9-G Week (9) - Date: Jan. 21–Jan. 25, 2024

- Mathematics Quiz on Sunday 21 Jan 2024, Lessons 9.1 and 9.2.
- Social studies Pop quiz will be conducted this week.
- Physics Pop quiz will be conducted this week.
- Biology Pop quiz -2 will be conducted this week.
- English Pop quiz will be conducted this week.

- ورقة عمل اجتماعيات يوم الثلاثاء الموافق 23 / 1 في درس (الأنظمة السعودية)
 - ملاحظة: الأربعاء 24/ 1/ 2024 م مسابقة خط الرقعة
 - الخميس 25/ 1/ 2024 م مسابقة الإلقاء الشعري
- رابط ملف المسابقات في موقع المدرسة https://library.alomam.edu.sa/index.php?view=category&id=8

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
دین	1-توحيد: أدلة عظمة الله تعالى ص 38 2-تفسير الآيات 16-26 من سورة مريم ص 73 3- فقه: الجهاد ص 123	1-إكمال حل التقويم ص 40 2- إكمال حل التقويم ص 76





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2-SY: 2023-2024

اجتماعيات	 ورقة عمل يوم الثلاثاء الموافق 23 / 1 في درس (الأنظمة السعودية) نظام المناطق أسس المملكة العربية السعودية 	
لغتي الخالدة	1- إكمال التحليل الأدبي: عاطل متواكل 2- الرسم الإملائي: رسم بعض الكلمات المفصولة خطًا. 3- الصنف اللغوي: أسماء الزمان و المكان 4- الأسلوب اللغوي: الاستثناء	1- خط الرقعة: كتابة الجملة ص 149 على الكتاب بخط الرقعة 25- الواجب المنزلي ص 153
Physics	Chapter 16: Electric Force and Field Section 3: The Electric Field	Highlighted definitions Formative Assessment





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2-SY: 2023-2024

Chemistry	CHAPTER 10: States of Matter Section 2: Liquids	Highlighted definitions Write the vocabulary
English	Literature: Collection 4/ Sweet Sorrow/ Lesson: Drama/ The Tragedy of Romeo and Juliet Language: Clauses Writing: Write a character analysis	 Frame meaningful sentences using the vocabulary words from the list uploaded on <i>Classera</i> answering the questions in the language book submit the essay





Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2-SY: 2023-2024

Math	GEOMETRY Chapter 10: EXTENDING PERIMETER, CIRCUMFERENCE & AREA Lesson 10.1: Developing Formulas for Triangles and Quadrilaterals Lesson 10.2: Developing Formulas for Circles and Regular Polygons	Selected Questions
Computer	Lesson 12: Networks and The Internet	Selected Questions
Social Studies	Unit 5- Human and Civilization Lesson 3- Inca	selected WB questions
BIOLOGY	Unit 3: Genetics Chapter 8: From DNA to Proteins L-4: Transcription	Read the Lesson Complete Vocabulary in Booklet